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UNIWERSYTET SZCZECIŃSKI 
RADA NAUKOWA 

Instytutu Językoznawstwa 
Al. Piastów 40b, 71-065 Szczecin

Protokół 
posiedzenia Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa 

w dniu 09 lutego 2023 r.

OTWARCIE POSIEDZENIA

Posiedzenie prowadziła dr hab. Leonarda Mariak, prof. US - przewodnicząca Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa. 
Posiedzenie odbyło się stacjonarnie z wykorzystaniem systemu do głosowania Rada24. Przewodnicząca powitała 
wszystkich obecnych na posiedzeniu Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa. Na spotkanie Rady Naukowej została 
zaproszona dyrektor IJ dr hab. Jolanta Mazurkiewicz-Sokołowska, prof. US. Po stwierdzeniu kworum i sprawdzeniu listy 

obecności przewodnicząca otworzyła posiedzenie Rady Naukowej. Lista obecności stanowi załącznik do oryginału protokołu.
1. Przewodnicząca Rady Naukowej wniosła o uzupełnienie składu komisji skrutacyjnej na czas posiedzenia Rady 

Naukowej IJ w dniu 09 lutego 2023 r., w związku z usprawiedliwioną nieobecnością członka komisji skrutacyjnej 
dr. hab. Romana Gawarkiewicza, prof. US. Przewodnicząca RN zaproponowała kandydaturę dr hab. Jolanty 
Ignatowicz-Skowrońskiej, prof. US, która wyraziła zgodę.

Nad kandydaturą przeprowadzone zostało elektroniczne głosowanie jawne. Przewodnicząca komisji skrutacyjnej dr hab. 
Anna Sulikowska odczytała wyniki głosowania, które są zawarte w protokole z systemu Rada24, stanowiącym załącznik do 

oryginału protokołu. Rada Naukowa jednogłośnie zaakceptowała jednorazową zmianę w składzie komisji skrutacyjnej.
2. Przewodnicząca Rady Naukowej zgłosiła wniosek o zatwierdzenie porządku obrad.

Nad wnioskiem przeprowadzone zostało elektroniczne głosowanie jawne. Przewodnicząca komisji skrutacyjnej dr hab. Anna 
Sulikowska odczytała wyniki głosowania, które są zawarte w protokole z systemu Rada24, stanowiącym załącznik do 
oryginału protokołu. Rada Naukowa jednogłośnie przyjęła porządek obrad. Stanowi on załącznik do oryginału protokołu.

SPRAWY NAUKOWE

Przewodnicząca RN pełniąca również funkcję Przewodniczącej Komisji Doktorskiej oznajmiła, że publiczna obrona rozprawy 
doktorskiej mgr Moniki Kasjanowicz-Szczepańskiej odbyła się 26 stycznia br. i przebiegła w sposób prawidłowy. Komisja 
Doktorska przyjęła publiczną obronę rozprawy doktorskiej i wystąpiła do Rady Naukowej U z wnioskiem o nadanie mgr 
Monice Kasjanowicz-Szczepańskiej stopnia doktora nauk humanistycznych w dyscyplinie językoznawstwo oraz wyróżnienia 
rozprawy doktorskiej.

3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia publicznej obrony rozprawy doktorskiej mgr Moniki Kasjanowicz- 
Szczepańskiej.

Nad wnioskiem przeprowadzone zostało elektroniczne głosowanie tajne. Przewodnicząca komisji skrutacyjnej dr hab. Anna 
Sulikowska odczytała wyniki głosowania, które są zawarte w protokole z systemu Rada24, stanowiącym załącznik do 
oryginału protokołu. Rada Naukowa U podjęła uchwałę nr 5/2023 w sprawie przyjęcia publicznej obrony rozprawy 
doktorskiej mgr Moniki Kasjanowicz-Szczepańskiej.

4. Podjęcie uchwały w sprawie nadania stopnia doktora nauk humanistycznych w dyscyplinie językoznawstwo Pani 

mgr Monice Kasjanowicz-Szczepańskiej.
Nad wnioskiem przeprowadzone zostało elektroniczne głosowanie tajne. Przewodnicząca komisji skrutacyjnej dr hab. Anna 
Sulikowska odczytała wyniki głosowania, które są zawarte w protokole z systemu Rada24, stanowiącym załącznik do 
oryginału protokołu. Rada Naukowa IJ podjęła uchwałę nr 6/2023 w sprawie nadania stopnia doktora nauk 
humanistycznych w dyscyplinie językoznawstwo Pani mgr Monice Kasjanowicz-Szczepańskiej.

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyróżnienia rozprawy doktorskiej mgr Moniki Kasjanowicz-Szczepańskiej.
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Nad wnioskiem przeprowadzone zostało elektroniczne glosowanie tajne. Przewodnicząca komisji skrutacyjnej dr hab. Anna 
Sulikowska odczytała wyniki głosowania, które są zawarte w protokole z systemu Rada24, stanowiącym załącznik do 
oryginału protokołu. Rada Naukowa IJ podjęła uchwałę nr 7/2023 w sprawie wyróżnienia rozprawy doktorskiej mgr Moniki 

Kasjanowicz-Szczepańskiej.

SPRAWY ORGANIZACYJNE I OSOBOWE
W sprawach organizacyjnych i osobowych przewodnicząca przekazała głos dyrektor U dr hab. Jolancie Mazurkiewicz- 
Sokołowskiej, prof. US.

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa dotyczącej raportu 
cząstkowego Dyrektorki Instytutu Językoznawstwa z realizacji strategii rozwoju instytutu za lata 2021 - 2022.

Dyrektor U wyjaśniła, że na poprzedniej Radzie Naukowej przedstawiła wprawdzie sprawozdanie z realizacji strategii 
rozwoju Instytutu za rok 2022, z uwzględnieniem danych za 2021 rok, ale jeśli członkowie Rady mieliby jakieś wątpliwości 
lub pytania, to chętnie zreferuje jeszcze raz osiągnięcia Instytutu w tym okresie w sposób bardziej syntetyczny. Członkowie 
rady stwierdzili, że na poprzednim posiedzeniu, dzięki jasnej, szczegółowej prezentacji mieli okazję zapoznać się z realizacją 
strategii rozwoju i osiągnięciami Instytutu w latach 2021 i 2022. Następnie wobec braku uwag przewodnicząca zarządziła 
glosowanie.
Nad wnioskiem przeprowadzone zostało elektroniczne głosowanie jawne. Przewodnicząca komisji skrutacyjnej dr hab. Anna 
Sulikowska odczytała wyniki głosowania, które są zawarte w protokole z systemu Rada24, stanowiącym załącznik do 
oryginału protokołu. Rada Naukowa IJ pozytywnie zaopiniowała wniosek pani dyrektor U, podejmując uchwałę nr 8/2023 w 
sprawie wyrażenia opinii dotyczącej raportu cząstkowego Dyrektorki Instytutu Językoznawstwa z realizacji strategii rozwoju 
instytutu za lata 2021 - 2022.

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa dotyczącej utworzenia 
nowego etatu dydaktycznego na stanowisko starszego wykładowcy w Instytucie Językoznawstwa.

Dyrektor IJ wyjaśniła, że prośba o utworzenie nowego etatu dydaktycznego na stanowisko starszego wykładowcy dotyczy 
anglistyki i ma związek z brakami kadrowymi oraz dużą liczbą nadgodzin na tym kierunku. Pani dyrektor poinformowała, że 
zgłosiła się osoba, chętna do przyjścia na pół etatu na stanowisko starszego wykładowcy. Dr hab. Hanna Pułaczewska, prof. 
US zapytała, dlaczego jest to etat na stanowisko starszego wykładowcy. Dyrektor wyjaśniła, że osoba, która się zgłosiła 
spełnia wymagania na takie stanowisko. Następnie przewodnicząca zarządziła głosowanie.
Nad wnioskiem przeprowadzone zostało elektroniczne głosowanie jawne. Przewodnicząca komisji skrutacyjnej dr hab. Anna 
Sulikowska odczytała wyniki głosowania, które są zawarte w protokole z systemu Rada24, stanowiącym załącznik do 
oryginału protokołu. Rada Naukowa U pozytywnie zaopiniowała wniosek, podejmując uchwałę nr 9/2023 w sprawie 
wyrażenia opinii dotyczącej utworzenia nowego etatu dydaktycznego na stanowisko starszego wykładowcy w Instytucie 
Językoznawstwa.

POZOSTAŁE SPRAWY
8. Zatwierdzenie protokołu posiedzenia Rady Naukowej z dnia 12 stycznia 2023 r.

Przewodnicząca RN poprosiła o zatwierdzenie protokołu posiedzenia RN z dnia 12.01.2023 r. Protokół był przesłany wraz 

z porządkiem obrad. Do protokołu nie zgłoszono uwag. Nad wnioskiem przeprowadzone zostało elektroniczne glosowanie 
jawne. Przewodnicząca komisji skrutacyjnej dr hab. Anna Sulikowska odczytała wyniki glosowania, które są zawarte w 
protokole z systemu Rada24, stanowiącym załącznik do oryginału protokołu. Rada Naukowa jednogłośnie zatwierdziła 
protokół posiedzenia Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa z dnia 12 stycznia 2023 r.

9. Wolne wnioski.

Dr hab. Tomasz Szutkowski, prof. US zapytał panią dyrektor o kwestię dostępu do czasopism wysoko punktowanych za 70 
punktów i więcej, czy wiadomo jaki procent pracowników badawczo-dydaktycznych nie ma jeszcze żadnej publikacji za 70 
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punktów. Dyrektor odpowiedziała, że po dotychczas odbytych indywidualnych spotkaniach z pracownicami i pracownikami 
Instytutu jej ogólna ocena publikacji pracowników jest pozytywna. Jest sporo artykułów za 70 pkt, są też publikacje za 
wyższe punkty. Ważne jest to, że większość pracowników ma świadomość konieczności publikowania za 100 i więcej 
punktów, w związku z tym pracuje nad takimi artykułami.

10. Komunikaty przewodniczącej Rady Naukowej.

Przewodnicząca przedstawiła członkom rady harmonogram posiedzeń RN w semestrze letnim w r. a. 2022/2023, z 
zastrzeżeniem, że ustalone terminy, w zależności od sytuacji lub potrzeb, mogą się zmienić. Harmonogram spotkań zostanie 
przesłany członkom RN w formie elektronicznej. Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie mailowo ewentualnych 
nieobecności na posiedzeniach RN w związku z zachowaniem kworum.

11. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodnicząca dr hab. Leonarda Mariak, prof. US zamknęła posiedzenie Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa.

PRZEWODNICZĄCA
Rady Naukowej Instytutu Językoznawstwa 
. Uniwersytetu Szczecińskiego . . .

Protokół sporządziła:
mgr Monika Wojtowicz
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